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Številka: 0110-7/2020-6 
Nova Gorica, 14. december 2020    
 
 

  
DODATNI ODGOVORI 

 
NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 

PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 
 
 
 
21. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. december 2020  
 
 
1. SVETNIK ALEŠ DUGULIN je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta   

sveta najmanj tri dni pred sejo, podal naslednjo pobudo:      
Name kot mestnega svetnika so se obrnili nekateri starši otrok s posebnimi potrebami, 
ki obiskujejo OŠ Kozara v Novi Gorici.  
Ugotavljajo, da šola ni primerna za optimalen učni proces, saj so prostori šole v zelo 
slabem stanju. 
Za pojasnila sem se obrnil na vodstvo šole, kjer so mi pojasnili, da OŠ Kozara v NG 
izvaja dva osnovnošolska programa za otroke z posebnimi potrebami.  
Prvi je prilagojen izobraževanju z nižjim izobrazbenim standardom in drugi, ki šteje kot 
posebni program vzgoje in izobraževanja. 
Zagotovili so mi, da je njihovo delo kakovostno, kar kaže , da se število učencev veča, 
kljub temu, da so pogoji za delo  v sosednjem zavodu Cirius v Vipavi neprimerno 
boljši. Zakaj boljši? 
 
Ugotovil sem, da je poleg nekaterih učilnic, ki so v slabem stanju, sporna tudi 
telovadnica. Sam vizualni pogled na telovadnico je zaskrbljujoč. Okna puščajo, kar je 
razvidno na stenah, goli so kar naslikani na steno, koši za igranje košarke so še 
leseni, tla so neizolirana na betonski podlagi, kar se čuti, ko si v prostoru, stene so 
plesnive zaradi toplotnih mostov. Še veliko anomalij je, ki jih ne bom našteval, so pa 
vredne ogleda. 
Po pripovedovanju vodstva imajo ob vsakem deževju na površini telovadnice luže, kar 
kaže, da tudi streha pušča.  
Ogrevanje s kaloriferji pod stropom je neprimerno, saj so temperature v prostoru 
prenizke za igro in škodljive za zdravje, še posebej takrat, ko so otroci prepoteni. 
Sigurno je izvajanje pouka v takih pogojih oteženo ali pa celo nemogoče že za otroke, 
ki nimajo nobenih razvojnih težav, kaj šele za otroke s posebnimi potrebami. 
Pri ogledu atrija sem ugotovil, da je tudi tu sporna varnost teh otrok. Nagnjeni zidovi, 
povešene mize, uničeni platoji in dostopi iz pranih plošč kažejo klavrno sliko 
obiskovalcu.  
Naj omenim, da je vse opisano tudi življenjsko ogrožajoče, predvsem zaradi slabše 
razvite motorike šolarjev ali kompulzivnih motenj, zaradi katerih jedo stvari, do katerih 
imajo dostop. 
 
Glede vsega sem zgrožen, saj je odnos do premoženja in samih otrok s posebnimi 
potrebami neprimeren in družbeno neodgovoren. 
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Zato prosim občinsko upravo, župana in podžupane Mestne občine Nova Gorica, da 
nemudoma in prednostno pristopijo k reševanju problematike, ki sem jo navedel. 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
S pobudo svetnika se strinjamo.  
 
Kot soustanovitelji Osnovne šole Kozara Nova Gorica, ki izvaja program za učence s 
posebnimi potrebami, se investicijske problematike objekta zavedamo in skupaj z vodstvom 
neprestano iščemo rešitve v okviru lastnih finančnih zmožnosti ter morebitnih sofinanciranj 
potrebnih investicij s strani države in drugih virov. Evidentirana je potreba po obnovi 
telovadnice in dozidavi atrijev ter učilnic. Poleg tega je za leto 2021 z občinami 
ustanoviteljicami OŠ Kozara Nova Gorica že dogovorjen nakup naslednje opreme: zunanja 
igrala, projektor s platnom, sterilizator prostorov in popravilo senčil v pisarnah v skupni višini 
33.400,00 EUR (delež Mestne občine Nova Gorica znaša 17.451,00 EUR. Dejstvo je, da 
potrebe javnih zavodov za investicijsko vzdrževanje presegajo razpoložljiva sredstva v 
proračunu. 
 
V šoli je vključenih 46 učencev, ki so vključeni v OŠ s prilagojenim programom z nižjim 
izobrazbenim standardom in 34 učencev  v posebnem programu vzgoje in izobraževanja. Od 
tega je 35 učencev s prebivališčem v Mestni občini Nova Gorica.  
 
Prav zaradi krepitve vloge Osnovne šole Kozara Nova Gorica na Goriškem smo se 3. 11. 
2020 sestali z ravnateljema OŠ Kozara Nova Gorica in Vrtca Nova Gorica, s predstavniki 
Zavoda RS za šolstvo, EZTS-GO (Evropsko združenje za teritorialno sodelovanje), Splošne 
bolnišnice dr. F. Derganca Nova Gorica - Oddelek za invalidno mladino in rehabilitacijo Stara 
Gora. Na sestanku so poleg drugih dogovorov, vsi prisotni podprli potrebna investicijska 
vlaganja v OŠ Kozara Nova Gorica ter krepitev javnega zavoda v smeri širitve programov, 
povezovanja in komunikacije z drugimi deležniki, permanentnega izobraževanja, strokovnosti 
in kakovosti pri delu. 
 

Glede na navedbe svetnika v zvezi z odnosom do otrok s posebnimi potrebami, smo za 

odgovor zaprosili tudi ravnatelja OŠ Kozara Nova Gorica g. Edvarda Vrabiča, ki nam je 

posredoval naslednji odgovor:  »V zvezi z odnosom do otrok s posebnimi potrebami, ki naj bi 

bil neprimeren in družbeno neodgovoren, lahko z gotovostjo trdim, da se ta del nanaša na 

vidik prostorskih in materialnih pogojev za delo. Naši učitelji so visoko strokovno usposobljeni, 

srčni in izjemno zavzeti. Poleg svoje profesionalnosti in prizadevnosti, ki jo izkazujejo do 

učencev in njihovih staršev, so izjemno kreativni, motivirani in predani svojemu delu. 

Zelo smo bili veseli dogovorov na razširjenem sestanku na temo izobraževanja otrok s 

posebnimi potrebami, ki je bil sklican 3. 11. 2020 na MONG. Pogovorili smo se o prostorskih 

pomanjkljivostih, ki so bile izpostavljene že s predlogoma za izdelavo projektnih nalog za 

širitev dveh učilnic in obnovo atrija - dopis številka 411-1/2020/2 z dne 14. 2. 2020 - in obnovo 

telovadnice - dopis številka 411-1/2020/6 z dne 28. 9. 2020. Strinjali smo se, da so nujno 

potrebna vlaganja v stavbo v smislu zagotovitve ustreznih prostorskih pogojev. 

Govorili smo tudi o možnostih širitve programov, povezovanja in komunikacije z drugimi 

deležniki, ki se ukvarjajo z vzgojo in izobraževanjem otrok in mladostnikov s posebnimi 

potrebami. Izpostavil sem programe, ki jih zaradi manjšega obsega sredstev na moremo 

izvajati oz. morajo starši dodatno plačevati za te storitve (hipoterapija, plavanje, delovna 

terapija). Z izvajanjem omenjenih dejavnosti bi učencem zagotovili dodatno strokovno 

obravnavo, s pomočjo katere bi lahko hitreje napredovali v okviru svojih zmožnosti v skladu z 

najnovejšimi standardi.« 
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Mestna občina Nova Gorica ima vse potrebe po investicijah v objekte na področju vzgoje in 
izobraževanje evidentirane. Prav tako so evidentirane vse potrebe po investicijskem 
vzdrževanju in nakupu opreme, o čemer se lahko podrobneje seznanite v Službi za 
investicije. Občinska uprava vsako leto opravi oglede objektov v mesni občini, kjer pregleda 
realizacijo del v tekočem letu in se seznani s potrebami javnih zavodov za prihodnja leta. 
 
 
2. SVETNIK MARKO TRIBUŠON je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta   

sveta najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednja vprašanja:  
V septembru so bili otvorjeni novi prostori Turistično informacijskega centra TIC Nova 
Gorica in Centra trajnostne mobilnosti Nova Gorica. Ker smo svetniki v tem mandatu 
zelo slabo informirani glede dogajanja na splošno, imamo glede te investicije nekaj 
vprašanj, in sicer: 
- Kolikšna je bila vrednost investicije? Ali so bili podpisani dodatni aneksi, v kakšni 

vrednosti, za katera dela in zakaj so bili potrebni? 
- Kolikšen je bil strošek projektiranja in kolikšen nadzora? 
- Kdaj je bilo izdano gradbeno dovoljenje? 
- Koliko znaša najemnina za prostore, kvadratura prostorov ter za koliko let je 

podpisana najemna pogodba? 
- Ali so stroški investicije priznani v najemnino in v kolikšni meri? 
- Kdo so bili izvajalci in podizvajalci in po kakšnem ključu so bili izbrani? 

     
Kabinet župana in občinska uprava sta posredovala naslednji odgovor: 
Svetniku se za podana vprašanja zahvaljujemo in pojasnjujemo, da smo preteklem letu 
organizirali kar nekaj predstavitev predlaganih pobud in večjih investicij v MONG, z namenom 
seznanitve svetniških skupin z namerami občine in z željo, da bo prisotnost svetnikov in 
svetnic na predstavitvah, kljub natrpanim urnikom, čim večja. Poleg tega se lahko člani 
mestnega sveta kadarkoli obrnejo na kabinet župana ali na službo za mestni svet, s kakršnim 
koli vprašanjem ali pobudo, kjer jim bodo posredovane želene informacije. 
 
Končna vrednost investicije (vključno z aneksi), za katero se svetnik zanima, je znašala 
163.467,14 EUR. Podpisani so bili trije aneksi, in sicer: 

- Aneks 1, za ureditev zunanje tlakovane površine in za izvedbo sanacije predelne gips 
stene, v višini 5.455,84 EUR. Aneks je bil potreben ker se je investitor odločil, da se 
uredi tudi zunanja površina TIC in CTM, ki je bila poškodovana in s svojim izgledom ni 
sledila obnovljenemu objektu, sočasno pa se je tudi sanirala predelna gips stena, ker 
je bilo po rušitvenih delih ugotovljeno, da je neuporabna.  

- Aneks 2, za dobavo in montažo dveh okenskih polic ter demontažo nedelujoče 
informacijske table na fasadi objekta v višini 1.415,20 EUR. Aneks je bil potreben 
zaradi dodatnih del odstranitve nedelujoče informacijske table, ki je kazila izgled 
objekta in postavitve dveh okenskih polic po naročilu arhitekta.  

- Aneks 3 je uskladitveni aneks, ki se pripravi po končnem obračunu, s katerim se 
ugotovi odstopanje od pogodbene vrednosti zaradi več in manj del. 

 
Strošek izdelave PZI (projekta za izvedbo del) je znašal 11.956 EUR, strošek gradbenega 
nadzora pa 4.026 EUR. 
 
Gradbeno dovoljenje ni bilo potrebno, saj so se izvedla vzdrževalna dela. 
 
Mesečna najemnina za prostor velikosti 80m2 znaša 1.475 EUR in velja do 31.12.2034. 
Stroški investicije v najemnino niso priznani. 
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V skladu z Zakonom o javnem naročanju je bil za izvedbo del izbran izvajalec ETG Editrend 
d.o.o., Ulica Marija Kogoja 22 iz Nove Gorice, ki je za izvedbo storitve vodenja del imenoval 
podizvajalca, in sicer Arti Inženiring d.o.o..  
 
 
 
 
 

PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                      Miran Ljucovič 


